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متن پرسش

سلام استاد عزیز: در یک کانال تلگرامی حرفی را از علامه حسن زاده نقل کرده بود که خیلی بعید است

ایشان چنین حرفی را گفته باشند. هر چی هم گشتم تو اینترنت هیچ جا این حرف را ندیدم. آن حرف

این است: علامه حسن زاده: چنین نیست که ما را از طلا و نقره آفریده باشند و شما را از آهن و چدن.

شما انسانید و سرمایه ی کسب به شما داده اند؛ ما را ببینید و به راه بیفتید: تعالوا؛ بالا بیاد. استاد

من شنیدم که هر چقدر معرفت بالاتر برود تواضع بیشتر می شود. این حرف بوی خودستایی می دهد.

ایشان چرا خودشان را طلا معرفی کرده؟ اصلا چرا خودشان را الگو قرار داده و می گوید: ما را ببینید و

به راه بیفتید؟ به خاطر همین است که می گویم بعید است علامه چنین حرفی را زده باشند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: از جملهای که از قول آیتاالله میفرماد بر نمیآید که ایشان بگویند من

طلا هستم. به نظرم اگر این سخن از ایشان باشد میخواهند بگویند از امثال ما عبرت بگیرید که

چگونه در راه ماندهایم و شما نمانید؛ زیرا اینگونه سخنهای تواضع آمیز بیشتر به ایشان میخورد. در

اولین جلسهای که خدمتشان رسیدم و تقاضای دستگیری نمودم، فرمودند: «آقا شما مانند همان دزدی

هستید که به کاهدان زدهاید و مرا عوضی گرفتهاید، من چیزی ندارم که بخواهم به کسی بدهم». موفق

باشید


